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Αποκαλυπτικά στοιχεία για το θερμοκήπιο που δημιοαργείται οτην Αττική το καλοκαίρι

Με το πράσινο θα χτυπηθούν 
οι καύσωνες στην Αθήνα

ΡΓΓΤοριόί ΠΑΝΑΠΟΤΜ ΠΘΤΜΙΑΛΗΙ
panigiotis@jpogtviriitini.jir __

Σ
ε «θερμοκήπιο» μετατρέ- 
πεται ιούς καλοκαιρινούς 
μάνες το  κέντρο της Αθή 

νας. όπου η θερμοκρασία είναι 
μέχρι και 10 βαθμούς Κελσίου 

μεγαλύτερη από ο,τι στα  νότια 
ιιροάσ ιια  ή στα  βόρεια. Σύμ
φωνα με νέο μελέτη, ο  αριθμός 
των ωρών κατά ης οποίες στην 
Ελλάδα η θερμοκρασία  είναι 
πάνω από τους 30 βαθμούς Κελ
σίου έχει αυξηθεί κατά 40%, ενώ 
ενα πάρκο μειώνει τη  θ ερμ ο
κρασία σε απόσταση τετρά κο- 

ο  ίω ν  μ έτρω ν.
Τα απ οκα 

λυπτική στοιχεία 
παρουσίασε σε 
επ ισ τημ ον ικά  
διημερίδα για ιο 
Μητροηολιηκό 
Πάρκο της Αθή- 

νος, που οργανώθηκε με πρω
τοβουλία  τω ν Δάμων Αλίμοο, 
Αργυρούπολης, Γλυφάδας και 
Ελληνικού, ο  καθηγητής του 
Πανεπιστημίου Αθηνών στοτμά- 
μα Φ υσικής Μ ά νθ ο ς  Σαντα - 
μούρης. Για το  κέντρο της Αθή
νας τα στο ιχεία  είναι απογοη- 
τευτικιί, αφού οι μεγάλες θερ
μοκρασίες έχουν αποτέλεσμα 
ιον τριπλοαιησμό της απαιτού 
μενης ενέργειας. Μάλιστα, οι δύο 
στους δέκα Αθηναίους κατοι 
κούν σε ακατάλληλα κτίρια χωρίς 
κλιματισμό, «Για κάθε ημέρα καύ
σωνα. η θερμοκρασία μέσα σ ' 
αυτά τα κτίρια αυξάνεται κατά 
1,5 βαθμό. Εάν κάποιοι καύοω  
νες διαρκούααν ά διαρκέσουν 
σ το  μέλλον μία ά δύο ημέρες 
περισσότερο. Βα έχουμε νεκρούς’·, 
ανέφερε ο  καθηγητής.

Ω ς λύση προ τείνε να αυξη
θεί το  πράσινο σε πάρκα, πεζο
δρόμια, μπαλκόνια, τα/»άτοες κυι 
να χριιπψοηοιπΟούν καταλλη
λότερα υλικά <τπς κατασκευές, 
ενώ αναφορικά με το  Μ ητρο- 
πολιτικό Πάρκο της Αθήνας στο 
Ελληνικό υπογράμμισε ήη ο  προ 
τεινόμενος από το  υπουργείο 

σχεδιασμός δεν θα έχει ωφέλεια 
για το  Λεκανοιιέδιο.

Μ ιλώντας στην ημερίδα ο 
επίτροπος για τα  Περιβάλλον, 
Σταύρος Δήμος,σημείωσε: -Εγώ 
έχω μια βασική αρχή και νομί
ζω  όη  είναι απαραίτητη. Εάν χρει
άζεται να ιιικοδομηθετ ή να χρη-

ΥΠΕΧΑΔΕιΤα οφέλη 
ππότο Νη ιροποΐκικό 
Γάρκο θο διαχυΒούν σι 
ολόκληρο ία  Αίκανοπέ&ιο

Οτον χμοΛζττοι vc Μχοόομηβεί 

ίνα τμήμα γιις, η ρέπει να αηίλίϋ- 
&ιρώνιται κύηοιο άλλο, τόνισε ο 

επίτροπος για η  Περβίλλον ΕΚΜ- 

ρος Μ |ΐος (επάνω), μιλώντας στη
ΑιημτρΙΰο ΚΧ ̂ ορ^σνώόηια οηΰ

ιούς Λήρους Αλίμοο, Ελληνικόν 

Γλυφάάας και Αργυρούπολης.

αίμοποιηθεί ένα κομμάτι γης, 
θα πρέπει να απελευθερώνεται 
άλλο. Και επειδή αυτό είναι πολύ 
δύσκολο και επειδή οι υποσχέ
σεις δεν αρκούν, είναι καλύτερο 
οι ελεύθεροι χώροι να παραμεί- 
νυυν ελεύθεροι και να μην τσι- 
μεντοποιούνται. Σε βάθος χρό
νου είναι καλύτερα να περιμέ
νουμε λίγο, παρά νο καταστρέ
ψουμε κάτι δεδομένο, αφού μΕττα 
η επιστροφή θα είναι αδύνατη».

Ο  νομάρχης Αθηνών, Γιάν
νης Σγουρός, είπε: «Είναι γνω
στό εδώ και πόρο πολλά χρόνια 
ότι η Αθήνα είναι μία πόλη που 
ίσως παρουσιάζει τα τελευταία 
δεκαπέντε χρόνια τη μεγαλύτε
ρη θερμοκρυαιακή μετοβολή οε 
όλη την Ευρώπη». Από την πλευ
ρά του, ο πρόεδρος του Συνα
σπισμού, Λ λ έκ ος  Αλαβάνος,

εξέφρασε τη βεβαιότητα <>τι το  
Μητροπολιτικό Πάρκο δεν θα 

πραγματοποιηθεί τελικά σύμ
φωνα  με τ ο  σ χ έδ ιο  του  
ΥΠΕΧΩΔΕ, ενώ ο  πρόεδρος του 
ΛΑΟΣ. Γ. Καρατζαφέρης, είπε 
ότι το  έργο θα μπορούσε να χρη
ματοδοτηθεί από το  Κοινοτικό 
Ταμείο Στήριξης. Από τη μεριά 
του ΥΠ ΕΧΩ ΔΕ  ο γενικός γραμ
ματέας του. Ευάγγελος Μ παλ
ιάς, σημείωσε ότι τα οφέλη από 
την αξιοποίηση του αεροδρομί
ου θα διαχυθούν οε όλο το Λεκα
νοπέδιο κτιι ότι θα πρόκειται για 
το  μεγαλύτερο πάρκο οε απτι
κή περιοχή οτην Ευρώπη και για 
ένα από τα μεγαλύτερα πάρκϋ 
του κόσμου. Πρόσθεοε ότι είναι 
αναγκαίο να εφαρμοστεί σ το σχέ
διο του υπουργείου, καθώς με 
τη δημιουργία Πράσινου Ταμεί-

ου θα χρηματοδοτηθούν έργα 
ανάπλαοιις σε όλη την Αττική.

Ο  αντιπρύτανης του  ΕΜΠ, 
Γιάννης Πολύζος, μιλώντας στην 
ημερίδα, tine πως η εκμετάλ
λευση των κτιρίων που ήδη υπάρ
χουν σ το  χώρο -και τω ν οποίων 
η αξιοποίηση είναι δυνατή με 
ευρωπαϊκή χρημ ατοδό τηση - 

μπορεί να καλύψει το  κόστος 
συντήρησης του πάρκου.

Τέλος, να σημειωθεί ότι με 
τη βοήθεια μαθητών φυτεύτη
καν δέ νδρο σ το  χώρο τοιι πρώ
ην αεροδρς-μίου του Ελληνικού. 
Η δ ιημερίδα  έγινε με πρω το
βουλία των δημάρχων Αλίμου. 
Θ άνο Ο ρφανό, Αργυρούπολης, 
Δημ ή τρη  Ευοιαθιάδη, Γλυφά
δας, Γ ιάννη θ εο δ ω ρ ό η ο υ λ ο . 
και Ελληνικού, Χ ρ ή σ το  Κορ- 
τςίδη.


